
 
  

Zápis č. 4/2025 
z řádného zasedání Akademického senátu Pedagogické fakulty UJEP 

 
Místo: CS502 
Datum a čas: 23. 4. 2025, 15:00 h 
 

1. Mgr. Jana Pavlíková, M.A., Ph.D. 
2. PhDr. Lukáš Círus, Ph.D  
3. Bc. Tereza Laliková 
4. PhDr. Jiří Šlégl, Ph.D. 
5. Mgr. Kateřina Šteklová, Ph.D. 

6. Anne.Maria Černá 
7. Bc. Jakub Havránek 
8. Šimon Růžička 
9. Mgr. Lucie Zušťáková 

 
 
Omluveni:  

1. PhDr. Barbora Lanková, Ph.D. (Zasedání AS UJEP) 
2. Mgr. Zdeněk Svoboda (Zasedání AS UJEP) 
3. prof. akad. mal. Mgr. Martin Velíšek, Ph.D. 

 
Neomluveni: 

1. Bc. David Drobný 
 

Hosté:   
doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D. 
PhDr. Ing. Ivan Bertl, Ph.D. 
 
Příchod 15:12 Mgr. Lucie Zušťáková (pracovní důvody) 
 
 

 
 
Program: 

1. Předběžný návrh rozpočtu PF UJEP na rok 2025 
2. FRIM – žádost o schválení výdaje na nákup víceúčelového osobního automobilu 

ve  výši 2.000.000Kč (konečná cena dle veřejné zakázky) 
3. Různé 

 
Schválení programu zasedání  
hlasování:  8 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
0. Autorizování zápisů z předchozích zasedání a hlasování per rollam + kontrola plnění 
usnesení AS PF UJEP 
 
Usnesení 0: 
AS PF UJEP schvaluje Zápis č. 02/2025 z řádného zasedání Akademického senátu 
Pedagogické fakulty UJEP, konaného dne 19. 3. 2025, v předložené verzi. 
 
hlasování:   8 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
  



 
Kontrola usnesení AS PF UJEP 
Z minulých usnesení AS PF UJEP nevyplývají žádné další nesplněné úkoly. 
 
 

 
 
1. Předběžný návrh rozpočtu PF UJEP na rok 2025 
 
Doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. c) 
zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, 
předkládá Akademickému senátu PF UJEP ke schválení předběžný návrh Rozpočtu 
provozních prostředků PF UJEP na rok 2025. 
 
komentáře: 
 
dr. Bertl: 

- Čeká se na projednání rozpočtu v senátu UJEP (jeho zasedání probíhalo paralelně, 
schválení rozpočtu UJEP potvrzeno předsednou senátu  UJEP formou SMS v 15:34) – 
proto zatím pouze ve formě předběžného návrhu  

- Snaha vyhýbat se čerpání z rezervních finančních prostředků (problém rekonstrukce 
sportovní haly)  

- Pedagogická praxe – nárůst financování mentorů (tím dojde take k nárůstu odvodů). 
- Výše navrženého rozpočtu již počítá s využíváním budovy kateder – zahrnuty náklady na 

provoz budovy, odečtena Královka 
- CCV – od roku 2026 se nebude vyučovat český jazyk pro cizince – pro Pedagogickou 

fakultu to znamená výrazné omezení tohoto finančního zdroje. 
- Zákonem vyžadované předávání informací v písemné formě zatím nelze nahradit 

elektornickou poštou – náklady na poštovní náklady rostou úměrně s ceníkem České pošty. 
- Jisté jsou výnosy z Jazykového centra – outsourcing ostatním fakultám. 

 
Diskuse: 

- CCV – Kritická situace, pokud příjmy z CCV nebudou nijak nahrazeny. 
o Návrh na kompenzaci: každá katedra nabídne portfolio kurzů 
o Nutná lepší propagace – webové stránky. 
o Učitelky a učitelé ocení pravidelné zvyšování kvalifikace metodickými 

kurzy – možnost založení do portfolia, motivace finančního ohodnocení od 
zaměstnavatele. 

 
Vyjádření Ekonomické komise:  
Ekonomická komise doporučuje schválení rozpočtu v předložené podobě. 
 
 
Usnesení 1: 
Akademický senát PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o 
vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje předběžný 
návrh Rozpočtu provozních prostředků PF UJEP na rok 2026 v předloženém znění. 
 
hlasování:  9 pro – 0 proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
 



 
 

 
 
 
2. FRIM – žádost o schválení výdaje na nákup víceúčelového osobního automobilu 

ve  výši 2.000.000Kč (konečná cena dle veřejné zakázky) 
 
 
Doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, předkládá 
Akademickému senátu PF UJEP Žádost o schválení výdaje z FRIMu PF v maximální výši 
2.000.000,- Kč na nákup víceúčelového osobního automobilu, 
 
Komentář: 
Děkan doc. Bláha: 

- Potřeba náhrady aktuálně využívaného vozidla, které už neprojde technickou 
kontrolou (Hyundai rok výroby 2002) 

Dr. Bertl: 
- vozidlo je trvale vytížené, využívá se na převoz, stěhování, transport malých skupin 

osob (exkurze, kurzy) 
- Předpokládaná cena nového vozu bude cca 1.700.00 Kč., ale počítá se s rezervou, 

proto je navrhovaná částka vyšší. 
- Vypisuje se veřejná zakázka. 

 
 
Usnesení 2: 
Akademický senát PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o 
vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje žádost o 
schválení výdaje na nákup víceúčelového osobního automobilu v maximální výši 
2.000.000Kč (konečná cena se bude řídit výsledkem veřejné zakázky). 
 
hlasování:   9 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
 

 
3. Různé 

 
3.1 děkan doc. Bláha - poděkování senátu za organizaci setkání zástupců 

Akademických senátů Pedagogických fakult. 
3.2 Členka studentské kurie Anna Maria Černá vyjádřila zájem o členství 

v Ekonomické komisi AS PF UJEP. 
 
Usnesení 3: 
AS PF UJEP schváluje členství v Ekonomické komisi zástupkyni studentské kurie Anně 
Marii Černé: 
 
hlasování:   8 pro – 0  proti – 1 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
  



 
 

3.3 SZZ a odevzdání kvalifikační práce v zářijovém termínu 
 

- Dr. Pavlíková: ve snaze zajistit si nárok na zářijový termín mohou studenti v časové 
tísni teoreticky odevzdat nehotovou práci v dubnu (velká studijní zátěž, snaha bez 
odkladu pokračovat na NMgr.) 

návrh - ponechat září pouze jako poslední možný termín před ukončením studia 
s koncem akad. roku  

 
3.4 Asociace děkanů v Ústí nad Labem: 
- Průběh hladký a pozitivní, účast ministerstva školství (celkem 6 zástupců vč. 

Velčovského), konání na Větruši v Ústí nad Labem. 
- Témata: 

o Problematika financování vysokého školství  
o Příprava učitelů na vysokých školách  
o Vzdělávání učitelů, počty absolventů, kvalifikovanost v jednotlivých 

regionech, vývoj aktuálních trendů ve vzdělávání  
o Akreditace a jejich předpokládaný vývoj. 
o Volba nového předsednictva (děkan doc. Bláha povede asociaci do konce 

června, od července bude zastávat funkci místopředsedy)  
o Kvalitní reprezentace fakulty. 

- Zápis ze zasedání AD bude zveřejněn. 
 
 
Příští řádné zasedání AS PF UJEP se koná ve středu 21. května 2025 v 15:00 h v místnosti  
CS 502.  
 
 

23. dubna 2025 

Zapsala Bc. Tereza Laliková Mgr. Jana Pavlíková, M.A., Ph.D.  

 předsedkyně AS PF UJEP  


